
Datum konania:
Začiatok rokovania:
Miesto rokovania:
Rokovanie OcZ:
Přítomní:

Zápisnica zo zasadnutia OBECNÉHO ZASTUPITEESTVA
konaného dna 28.Ol.2022 o 14:00 hod. v obradnej miestnosti OcU v Kapušanoch

KY-46/2022/OcU-4
28.01.2022
14:00 hod.
obřadná miestnosť OcU Kapušany
1/2022
RNDr. Slávka Guteková, starostka obce
Ing. Peter Palovič, zástupca starostky obce
Ing. Miroslav Bohatá
Ing. Ludmila Hamarová, PhD., příchod: 15:15 hod.,
odchod 16:20 hod.
Ing. Andrea Havrillová
Ing. Milan Maňkoš
Radoslav Namešpetra
RNDr. Pavol Petrovský, příchod: 14:30 hod.
Mgr. Lenka Smetanková
Ing. Igor Revay
Ing. Ján Tirpák - hlavný kontrolor obce
Mgr. Magdaléna Verčimáková, zapisovatel'ka

Na úvod rokovania přítomní 7 poslanci OcZ. Obecné zastupitel'stvoje uznášaniaschopné.

Zverej nený prosram:

l. Otvorenie
2. Vol'ba komisií /návrhová, určenie overovateťov zápisnice/

Předkládá: RNDr. Slávka Guteková, starostka obce
3. Schválenie zveřejněného programu

Předkládá: RNDr. Slávka Guteková, starostka obce
4. Kontrola plnenia uznesení zo zasadnutia OcZ zo dna 30. 12.2021

Předkládá: RNDr. Slávka Guteková, starostka obce
5. Návrh Všeobecné závazného nariadenia obce Kapušany č. 1/2022 o určení výšky

dotácie na mzdy a prevádzku škol a školských zariadení
Předkládá: Ing. Peter Palovič, zástupca starostky obce

6. Návrh Zmluvy o poskytnutí finančných prostriedkov na mzdy a prevádzku školy
Předkládá: RNDr. Slávka Guteková, starostka obce

7. Rozpočtové opatrenie č. 1/2022 obce Kapušany
Předkládá: Ing. Božena Marcinová, referát ekonomiky, evidencie majetku,
personalistiky

8. Správa o kontrolnej činností hlavného kontrolora obce Kapušany za rok 2021
Předkládá: Ing. Ján Tirpák, hlavný kontrolor obce

9. Návrh na uzatvorenie nájomnej zmluvy a zmluvy o budúcej zmluve o zriadení
věcného břemena. Stavba R4 - Severný obchvat
Předkládá: Mgr. Maria Máj irská, referát strategického rozvoj a

10. Správa o činnosti v Obecnej knižnici za rok 2021
Předkládá: Mgr. Lucia Marcinová, knihovnička

11. Vyhodnotenie Akčného plánu za rok 2021
Předkládá: Ing. Eudmila Hamarová, PhD., poslankyňa OcZ

12. Návrh Akčného plánu na rok 2022
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Předkládá: Ing. Eudmila Hamarová, PhD., poslankyňa OcZ
13. Pridelenie dotácií organizáciám z rozpočtu Obce Kapušany na rok 2022

Předkládá: Ing. Igor Revay, poslanec OcZ
14. Návrh investičných akcií na rok 2022

Předkládá: RNDr. Slávka Guteková, starostka obce
15. Návrh na udelenie veřejného ocenenia Ceny obce Kapušany

Předkládá: RNDr. Slávka Guteková, starostka obce
16. Ziadostí
a) Žiadosť o změnu funkčnej plochy v Územnom pláne obce Kapušany

Předkládá: Ing. Ján Antol, pracovník Spoločného obecného úřadu
b) Ziadosť o predlženie platností nájomnej zmluvy v 18 b.j.

Předkládá: Bc. Iveta Vojteková, referát sociálnej práce
c) Ziadosť o odpustenie nájmu v kultúrnom dome počas zatvorenia prevádzky

Předkládá: Ing. Milan Maňkoš
d) Ziadosť o pridelenie názvu pře novů skolaudovanú ulicu

Předkládá: Mgr. Ingrid Fedorčáková Sivuličová
17. Rózne
18. Závěr

K bodu l Otvorenie

Pani starostka přivítala všetkých přítomných poslancov ahl. kontrolora obce na
rokovaní OcZ, zaželala im veFa osobných a pracovných úspechov v roku 2022. Informovala,
že rokovanie obecného zastupitel'stva sa uskutoční za dodržania potřebných protiepidemických
opatření vyplývajúcich pre priestory statných orgánov a orgánov územnej samosprávy.
Konstatovala, že na úvod rokovaniaje přítomných 7 poslancov, OcZje uznášaniaschopné.

K bodu 2 Voťba komisu /návrhová, určenie overovateťov zápisnice
Předkládá: RNDr. Slávka Guteková, starostka obce

Do návrhové] komisie p. starostka navrhla: Ing. Andreu Havrillovú, za overovatel'ov zápisnice:
Ing. Petra Paloviča, Ing. Igora Revaya. Poslanci pristúpili k hlasovaniu.

• Uznesenie č. 1/2022
Obecné zastupitel'stvo v Kapušanoch

• schvaluje návrhovú komisiu:

• určuje za overovatel'ov zápisnice:

Hlasovanie poslancov:
ZA: 7 PROTI: O

Ing. Andrea Havrillová

Ing. Peter Palo vič
Ing. Peter Revay

ZDRŽAL SA: O

K bodu 3 Schválenie zveřejněného prosramu
Předkládá: RNDr. Slávka Guteková, starostka obce

Starostka obce přítomných informovala, že rokovanie OcZ sa bude riadiť zveřejněným
programom. Přítomní poslanci nepripomienkovali zveřejněný program apristúpili
k hlasovaniu.
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• Uznesenie č. 2/2022
Obecné zastupitel'stvo v Kapušanoch schvaluje zveřejněný program rokovania.

Hlasovanie poslancov:
ZA: 7 PROTI: O ZDRŽAL SA: O

K bodu 4 Kontrola plnema^uznesení zo zasadnutía OcZ zo dna 30. 12. 2021
Předkládá: RNDr. Slávka Guteková, starostka obce

Starostka obce konstatovala, že na zasadnutí OcZ dna 30. 12. 2021 bolo celkovo přijatých 9
uznesení, po ich prečítaní skonštatovala, že všetky bolí splněné. Poslanci pristúpili
k hlasovaniu.

• Uznesenie č. 3/2022
Obecné zastupitel'stvo v Kapušanoch berie na vedomie stav plnenia uznesení zo zasadnutia
Obecného zastupitel'stva obce Kapušany konaného dna 30. 12.2021.

Hlasovanie poslancov:
ZA: 7 PROTI: O ZDRŽAL SA: O

K bodu 5 Návrh Všeobecné závazného nariadenia obce Kapušany č. 1/2022 o určení výšky
dotácie na mzdy a prevádzku škol a školských zariadení
Předkládá: Ing. Peter Palovič, zástupca starostky obce

Starostka obce: nové legislativně změny priniesli v novom roku potřebu opátovnej úpravy VZN
č. 6/2021 o určení výšky dotácie na mzdy a prevádzku škol a školských zariadení. Z póvodného
VZN bol vypuštěný ako príjemca dotácie pojem súkromná základná umělecká škola, ako aj
definícia předpis na výšku, účel apoužitie dotácie pře SZUŠ. Návrh VZN bol zveřejněný
obvyklým spósobom - na úradnej tabuli, na internetovej stránke obce a na CUET (centrálna
úradná elektronická tabul'a). K Návrhu Všeobecné závazného nariadenia obce Kapušany
č. 1/2022 o určení výšky dotácie na mzdy a prevádzku škol a školských zariadení bolí
předložené 2 pripomienky (RNDr. Petrovský alng. Revay), ktoré bolí 21. Ol. 2022
vyhodnotené komisiou v zložení: RNDr. Guteková, Ing. Revay, Ing. Palovič, Mgr. Kasalová,
DiS.Art aMgr. Majcherovej, DiS Art. Starostka odevzdala slovo předsedovi komisie na
vyhodnotenie pripomienok Ing. Revayovi: domčené pripomienky boli prerokované a posúdené.
Pripomienka p. Petrovského sa týkala návrhu zmeny/zvýšenia dotácie pře CVC z póvodných
70,00 EUR na 95,00 EUR z dóvodu rastúcich nákladov prevádzky centier vol'neho času.
Pripomienka p. Revaya bola k přepočtu aktuálně platného koeficientu pře rok 2022 na l žiaka,
t.j. 98,70 EUR. Závěrem spoločnej diskusie přítomných členov komisie na vyhodnotenie
pripomienok bolo odporúčanie pře poslancov OcZ doručené pripomienky zapracovat' do
návrhu Všeobecné závazného nariadenia obce Kapušany č. 1/2022 o určení výšky dotácie na
mzdy a prevádzku škol a školských zariadení a upravit' celkové výšky dotácie takto:

Materská škola 2 559,78 EUR
ŠKD 562,59 EUR
ŠJ (vrátane dětí MS) l 68,78 EUR
CVC 95,00 EUR
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Diskusia k témě neprebehla, poslanci pristúpili k hlasovaniu.
• Uznesenie č. 4/2022
Obecné zastupitel'stvo vKapušanoch sa uznáša na Všeobecné záváznom nariadení obce
Kapušany č. 1/2022 o určení výšky dotácie na mzdy a prevádzku škol a školských zariadení
v zmysle prerokovaných a schválených pripomienok.

Hlasovanie poslancov:
ZA: 7 PROTI: O ZDRŽAL SA: O

K bodu 6 Zmluva o poskytnutí finančného příspěvku na mzdy a prevádzku Súkromnej
základnei umeleckej školy
Předkládá: RNDr. Slávka Guteková, starostka obce

S vyššie schváleným VZN obce Kapušany č. 1/2022 o určení výšky dotácie na mzdy
a prevádzku škol a školských zariadení súvisí aj předkládaný dokument Zmluva o poskytnutí
finančného příspěvku na mzdy a prevádzku Súkromnej základné] umeleckej škole. K návrhu
zmluvy bola doničená l pripomienka od riaditel'ky SZUS Kapušany p. Kasalovej, ktorá bola
prerokovaná komisiou spolu s pripomienkami k VZN obce Kapušany č. 1/2022 o určení výšky
dotácie na mzdy a prevádzku škol a školských zariadení dna 21. Ol. 2022. Starostka odovzdala
slovo Ing. Revayovi, předsedovi komisie na vyhodnotenie pripomienok:
P. Revay: riaditel'ka SZUS Kapusany v pripomienke žiadala o navýšenie finančných
prostriedkov o 4 500,00 EUR z dovedu vyplatenia jednorazovej odměny pře pedagógov
v mesiacijún a v súvislosti s počítaným 3 % navýšením miezd zamestnancov od Ol. 07. 2022.
Komisia na základe diskusie súhlasila s úpravou výšky poskytnutých finančných prostriedkov.
Po zapracovaní pripomienky p. Kasalovej obec poskytne finančně prostriedky celkovo v
objeme 95,56 %.
Reagovala starostka obce, ktorá prečítala metodické usměrněme o postupe vyplácania
finančných prostriedkov pre SZUŠ, v ktoromje uvedené, že SZUŠ a cirkevným školám sa má
přidělit' 100 %. Po dohodě oboch zmluvných stráň to móže byť aj menej ako 100 %.
Z uvedeného vyplývá, že došlo k dohodě obce a SZUŠ, co je to plné v súlade s platnou
legislativou. Hlavný kontrolor obce: ak ide o zmluvu, móže sa prideliť aj menej ako 100 %.

Diskusia k bodu bola ukončená, poslanci pristúpili k hlasovaniu:

• Uznesenie č. 5/2022
Obecné zastupitel'stvo v Kapušanoch berie na vedomie Zmluvu o poskytnutí finančných
prostriedkov na mzdy a prevádzku školy- SZUS Kapušany.

Hlasovanie poslancov:
ZA: 7 PROTI: O ZDRŽAL SA: O

RNDr. Pavol Petrovský příchod: 14:30 hod.

K bodu 7 Rozpočtové opatrenie č. 1/2022 obce Kapušany
Předkládá: lne. Božena Marcinová, referát ekonomiky, evidencie majetku, personalistiky

Starostka obce - do rozpočtového opatrenia boli zapracované tieto změny:
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schválený projekt Naučný chodník Velikáni Kapušianskych dějin + 4 980,00 EUR. Položka
Rekonštrukcia a modernizácia veřejných priestranstiev bola ponížená o 55 208,00 EUR. Tieto
finančně prostriedky bolí použité na veřejné osvětleme (20 000,00 EUR), příspěvek SZUŠ
(16 161,00 EUR), legislativně upravené navýšenie miezd zamestnancom OcU spolu s odvodmi
8 502,00 EUR a legislativně upravené navýšenie miezd zamestnancom MS, ŠJ a ŠKD spolu
s odvodmi 10 545,00 EUR (originálně kompetencie). Co sa týká navýšenia miezd pře
zamestnancov OcU, tieto náklady malí byť reftmdované zo statného rozpočtu. Aktuálně bolí
obce infonnované, že toto navýšenie si musia hradit' vo vlastnej režii. Vyjádřím sa k potřebě
navýšenia položky veřejné osvětleme o 20 000,00 EUR (suma po rozpočtovom opatření
45 000,00 EUR) - uskutočnilo sa pracovné stretnutie s vedením spoločnosti O.S.V.O. Comp,
a.s. vo věci rastu cien energií v roku 2022. Už v priebehu uplynulého roka sa ceny za dodávku
el. energie navyšovali, došlo k obrovskému nárastu cien v rámci SR, ktoré sú zákonité
premietnuté do vynaložených finančných prostriedkov na veřejné osvetlenie (z 0,15 EUR za l
kWh dojde v roku 2022 z do vodu rastúcich cien pre vel'koodberatel'ov elektrickej energie k
nárostu na 0,40 EUR za l kWh). S týmto problémem sa stretávajú všetky obce Slovenska. Na
to, aby smě pokryli chod veřejného osvetlenia aj po náraste cien energie sa ponúkajú 2
možnosti: móžeme vypnut' veřejné osvětleme v obci v stanovených nočných hodinách, alebo si
po procese veřejného obstarávania zazmluvniť nového dodávateFa elektrickej energie.
Spolupráca so spoločnosťou O.S.V.O. Comp, a.s.je na dobrej úrovni, ročně vyhodnocujú svoju
činnost' v dodanej komplexnej správě o činnosti. Z dóvodu nayyšovania cien budeme však
v konečném dósledku za veřejné osvětleme platit' viac.
Ing. Palovič - požiadali smě O.S.V.O. Comp, a.s. o nastavenie parametrov osvetlenia
jednotlivých svietidiel na minimum, optimalizované boli kapacitně ističe, to všetko smě urobili
z dóvodu efektivnosti vynakládaných nákladov na veřejné osvětleme. Ak by obec žiadala
o úplné vypnutie veřejného osvetlenia v stanovenom čase, je to potřebné doručit' písomnou
formou (zníži sa tým celková bezpečnost' v obci - napr. v oblasti dopravy, móže doj sť k nárastu
kriminality...). Zmluvný vzt'ah s O.S.V.O. Comp, a.s. je zo septembra 2018, zmluva bola
uzatvorená na obdobie 5 rokov.
Ing. Revay - existuje aj iná spoločnosť v Prešovskom kraji, ktorá ponuka rovnaké služby?
Neuvažuje obec nad investíciami do úsporných opatření v oblasti veřejného osvetlenia?
Starostka obce: o podniknutých krokách optimalizácie veřejného osvetlenia Vás informoval
Ing. Palovič, iné firmy na správu a údržbu veřejného osvetlenia smě zatial' nepreverili. Na
pracovnom střetnutí s O.S.V.O. Comp, a.s. sa zúčastnila aj primátorka města Prešov, obec
Fintíce, Eubotice, Chminianská Nová Ves. Rovnaké problémy riešia aj ostatně města a obce.
Doplnil Ing. Palovič: obec má finančného poradců pře oblast' dodávky energie, v roku 2021
bolo vykonané veřejné obstaráváme pře 17 odběrných miest, kde bola prehodnotená cena
odběru energií. Obec Kapušany si zazmluvnila cenu za dodávku el. energie na 94,00 EUR,
aktuálně sa v rámci SR sumy pohybujú na hranici 295,00 EUR.
Otázka p. Maňkoš - v budúcnosti by obec malá určité pristúpiť k výměně terajšieho osvetlenia
za LED svietidlá, co by prinieslo úsporu.
Ing. Revay - došlo k 3-násobnému navýšeniu cien. Třeba sa zaoberať otázkou, kol'ko by stála
investícia v oblasti šetrného LED veřejného osvetlenia, ceny za el. energiu nebudu klesat',
celková by to teda bolo efektivně. Navrhujem, aby bola spracovaná cenová ponuka veřejného
osvetlenia na LED svietidlá.
Ing. Havrillová - súhlasila s týmto stanoviskem a uviedla příklad z praxe - napr. Modemizácia
veřejného osvetlenia město Sal'a.

Diskusia k témě bola ukončená, poslanci pristúpili k hlasovaniu.
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• Uznesenie č. 6/2022
Obecné zastupitel'stvo vKapušanoch schvaluje rozpočtové opatřeme č. 1/2022 obce
Kapušany.
Hlasovanie poslancov:
ZA: 8 PROTI: O ZDRŽAL SA: O

K bodu 8 Správa o kontrolnei činností hlavného kontrolora obce za rok 2021
Předkládá: Ing. Ján Tirpák, hlavný kontrolor obce

Starostka odevzdala slovo hl. kontrolorovi obce, ktorý konstatoval, že v rámci vykonaných
finančných kontrol neboli zistené žiadne závažné nedostatky při správě zvereného majetku,
poskytovaní dotácií a finančných výpomocí, dodržiavaní a uplatňovaní příslušných ustanovení
zákona č. 431/2002 Z. z. o účtovníctve so zretel'om najma na § 10 a dodržiavaní zásad finančnej
kontroly, dodržiavaní zásad hospodárnosti, efektivnosti, účelnosti a účinnosti vynaložených
prostriedkov. Zistené nezávazné nedostatky bolí odstraněné v priebehu trvania kontroly.
Priebežne sa vzáj omnou konzultáciou zjednocovali případné rozdielne výklady kniektorým
záležitostiam s ciel'om zabezpečit' výkon samosprávných funkcií v požadovanej kvalitě při
dodržiavaní všeobecné platných zákonov avlastných zásad. Odporúčam OcZ předloženu
správu zobrať na vedomie. Na závěr hlavný kontrolor vyjádřil spokoj nosť nad výsledkami práce
ekonomky obce a pracovníčky referátu miestnych daní a poplatkov.
Ing. Ludmila Hamarová, PhD., příchod: 15:15 hod.
Diskusia k témě neprebehla, poslanci pristúpili k hlasovaniu.

• Uznesenie č. 7/2022
Obecné zastupitel'stvo v Kapušanoch berie na vedomie Správu o kontrolnej činnosti hlavného
kontrolora obce Kapušany za rok 2021.

Hlasovanie poslancov:
ZA: 9 PROTI: O ZDRŽAL SA: O

K bodu 9 Návrh na uzatvorenie njijomnei zmluw a zmluvy o budúcei zmluve o zriadení
věcného břemena. Stavba R4 - Severný obchvat
Předkládá: Mgr. Maria Máj irská, referát strategického rozvoj a

Starostka obce - ide o pokračovanie procesu, který poslanci OcZ schval'ovali na poslednom
rokovaní. Predkladatel'ka Mgr. Majirská spracovala podrobnú dóvodovú správu, ktorá Vám
bola zaslaná. Připravené sú 2 návrhy uznesení, ktoréje potřebné schválit'. Ide o veřejný záujem.

• Uznesenie č. 8/2022

Obecné zastupitel'stvo v Kapušanoch schvaluje nájom obecného majetku nájomcovi: Národná
dial'nicna spoločnosť, a.s., Dúbravská cesta 14, 841 04 Bratislava z dóvodu osobitného zreteFa
v súlade s §9a ods. 8 písm. e) zákona SNR č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znění neskorších
predpisov.

a) predmetom nájmu je dočasný záběr do l roka na pozemku nachádzajúcom sa v k. u.
Kapušany, pare. č. KNC 1785/1, zapísaný na LV č. 1037, druh pozemku ostatná plocha
ocelko věj výměre 2715 m2. Dočasný záběr představuje plochu 4 m2 podl'a
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Geometrického plánu 70/2020/b, diel č. 870. Cena nájmu 0,46 € za l mesiac, 5,56 € za
12 mesiacov bola stanovená Znaleckým posudkom č. 133/2021, ktorý vypracoval Ing.
Juraj Sedláček.

b) predmetom nájmu je dočasný záběr na dobu výstavby na pozemkách nachádzajúcich sa
v k. u. Kapušany, zapísaných na LV 1037, a to:

pozemok parc. č. KNC 1833/1, dmh pozemku zastávaná plocha anádvorie
o celkovej výměre 794 m2. Dočasný záběr představuje plochu 17 m2 podťa
Geometrického plánu 70/2020^, diel č. 884,
pozemek parc. č. KNC 1833/9 druh pozemku zastávaná plocha anádvorie
o celkovej výměre 676 m2. Dočasný záběr představuje plochu 12 m2 podl'a
Geometrického plánu 70/2020/b, diel č. 885,
pozemek pare. č. KNC 1833/2, dmh pozemku zastávaná plocha anádvorie
o celkovej výměre 644 m2. Dočasný záběr představuje plochu 11 m2 podl'a
Geometrického plánu 70/2020^, diel č. 886,
pozemok parc. č. KNC l 835/1, dmh pozemku vodná plocha o celkovej výměre 232
m2. Dočasný záběr představuje plochu 232 m2 podl'a Geometrického plánu
70/2020/b, diel č. 889.

Cena nájmu 31,48 € za l mesiac, 377,81 € za 12 mesiacov bola stanovená Znaleckým
posudkom č. 133/2021, který vypracoval Ing. Juraj Sedláček.

Obecné zastupitel'stvo posudzuje tento nájom ako případ hodný osobitného zretel'a v zrny šle
zákona SNR č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znění neskorších predpisov zdóvodu
majetkovoprávnej přípravy k vydaniu stavebného povolenia stavby R4 Prešov severný obchvat,
II. etapa a následné úplného majetkovoprávneho vysporiadania uvedenej stavby. Realizácia
stavby je vo veřej nom zaujme.
Poslanci: 9
Přítomní: 9
Hlasovanie poslancov:
ZA: 9 PROTI: O ZDRŽALSA:0
3/5 kvómm splnené/nesplnené

V Kapušanoch, dna 28. Ol. 2022
• Uznesenie č. 9/2022
Obecné zastupitel'stvo vKapušanoch schvaluje budúce zriadenie věcného břemena na
pozemku nachádzajúcom sa v k. u. Kapušany, parc. č. KNC 1785/1, druh pozemku ostatná
plocha o celkovej výměre 2715 m2, zapísanom na L V č. 1037 v prospěch oprávněného
z věcného břemena: Národná diaFničná spoločnosť, a.s., Dúbravská cesta 14, 841 04
Bratislava. Předpokládaný rozsah budúceho břemena je 13 m2. Předpokládaná výška
jednorázové] náhrady spolu 18,07 € na základe znaleckého posudku č. 138/2021 vyhotoveným
Ing. Jurajom Sedláčkom. Skutočný rozsah věcného břemena a odplata bude určená na základe
porealizačného geometrického plánu a nového znaleckého posudku. Odplatné zriadenie
věcného břemena in rem spočívá v právě trvalého umiestnenia a uloženia inžinierskej/ych
siete/í a práva vstupu, přechodu aprejazdu za účelom vykonávania oprav, úprav a údržby
přeložky inžinierskej/ych siete/í.
Poslanci: 9
Přítomní: 9
Hlasovanie poslancov:
ZA: 9 PROTI: O ZDRŽALSA: O

7



3/5 kvómm splnené/nesplnoné

V Kapušanoch, dna 28. Ol. 2022

K bodu 10 Správa o činnosti v Obecněl knižnici za rok 2021
Předkládá: Mgr. Lucia Marcinová, knihovníčka

Starostka obce - predkladatel'ka spracovala správu Vyhodnotenie činnosti za predchádzajúci
kalendámy rok. Poslanci OcZ beru správu na vedomie. Vraku 2021 bola Obecnej knižnici
poskytnutá dotácia z Fondu na podporu umenia vo výške 2 000,00 EUR, z ktorej bolo
zakúpených 153 ks knižných titulov. Zároveň bolo zdotácie uhradené předplatné 9 dmhov
periodik. Starostka obce uviedla, že od Ol. 02. 2022 dojde k změně výpožičnej doby, která bude
zosúladená s úradnými hodinami OcU. Diskusia k témě neprebehla, poslanci OcZ pristúpili
k hlasovaniu.

• Uznesenieč. 10/2022
Obecné zastupitel'stvo v Kapušanoch berie na vedomie Správu o činnosti v Obecnej knižnici
za rok 2021.
Hlasovanie poslancov:
ZA: 9 PROTI: O ZDRŽAL SA: O

K bodu 11 Vyhodnoteme Akčného plánu za rok 2021
Předkládá: Ing. Ludmila Hamarová, PhD., poslankyňa OcZ

Starostka obce ódo vzdala slovo predkladatel'ke p. Hamarovej, ktorá konstatovala, že veFa
aktivit apracovných střetnutí bolo vraku 2021 značné obmedzených z dóvodu nepriaznivej
pandemickej situácie v súvislosti s ochorením COVID-19. Vyhodnotenie Akčného plánu za
rok 2021 uvádza, ktoré aktivity bolí splněné azdóvodňuje neuskutočnené podujatia, plnenie
plánu bolo na úrovni cca 25 %. Aktivity bolí vyhodnotené a niektoré z nich bolí překlopené do
nového dokumentu na rok 2022. Diskusia k témě neprebehla, poslanci pristúpili k hlasovaniu.

• Uznesenieč. 11/2022
Obecné zastupiteFstvo v Kapušanoch berie na vedomie vyhodnotenie Akčného plánu za rok
2021.

Hlasovanie poslancov:
ZA: 9 PROTI: O ZDRŽAL SA: O

K bodu 12 Návrh Akčného plánu na rok 2022
Předkládá: Ing. Eudmila Hamarová, PhD., poslankyňa OcZ

Starostka odovzdala slovo predkladatel'ke p. Hamarovej. Do Akčného plánu na rok 2022 smě
zadefinovali a navrhli najvhodnejšie aktivity vychádzajúce zKomunitného plánu obce
Kapušany. Chcela by som p. starostku aposlanov poprosit', aby sa k jednotlivým bodom
vyjádřili a zhodnotili, či Akčný plán bude ponechaný v predloženej podobě alebo sa v ňom
uplatnia změny.
Aktuálně v rámci plánu riešime okrem iného aj spracovanie návrhu tabúl' k 90. výročiu futbalu
v nasej obci. Toto výročie smě z dovedu nepriaznivej pandemické] situácie nemohli oficiálně
oslavit'. Věříme, že v tomto roku sa to bude dat' realizovat'.
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Zároveň plánujeme zorganizovat' aj Den rodiny. Nasa představa je, aby podujatie bolo
lokalizované do priestorov denného centra. Preštudovali smě si Výzvu předsedu PSK
a v spolupráci s p. Majirskou by smě chceli podat' projekt, prostredníctvom ktorého by smě
prefmancovali napr. terénně úpravy exteriérových priestorov denného centra, ktoré sú
oprávněnými výdavkami v rámci výzvy. Termín na podávanie žiadostí je do 28. 02. 2022.
Konkrétné ciele Akčného plánu na rok 2022:

^ Den rodiny (l 5. 05. 2022).
•^ Letný tábor s dennou dochádzkou- o aktivitě v krátkosti informovala p. Havrillová

(využitie výzvy předsedu PSK, vytvorenie novej pracovnej skupiny na přípravu tábora,
nové priestory ZS s MS Kapušany po odkonzultovaní s vedením školy...).

v^ Osvětová činnost' - přednáška so zameraním na mediálnu gramotnost'. Chcela by som
počuť Váš názor - je vhodné přednášku realizovat' aj pře žiakov ZS s MS Kapušany
alebo iba pre širokú veřejnost'? Pojde o workshop v dlžke cca 60-90 min., termín
navrhujeme apríl 2022. Téma je, ako přistupujeme k elektronickým a iným
infonnáciám, ktoré sa k nám dostávajú. Súčasťou workshopu móže byť například aj
kviz, ktorým si účastníci vyskúšajú, či vedia posúdiť kvaliW pravdivost' príspevkov na
internete.

v^ Zostavenie pracovnej skupiny zodpovednej za obecný grantový program. Občania sa
budu mócť uchádzať o výzvy a předkládat' svoje projekty, ktoré budu vyhodnotené
určenou komisiou. Vybrané projekty budu financované z finančných prostriedkov
v rámci grantového programu, práca na projekte bude na báze dobrovol'nictva. Vhodné
aktivity: napr. bylinková zahrádka v dennom centre, spoločná brigáda na revitalizovanie
autobusových zastávek v obci, vytvorenie oddychovej zóny smerom k železničnej
stanici atď.

•^ Výstavba zariadenia pře seniorov - ide o víziu do budúcna.
•^ Zabezpečenie pravidelnej edukácie v oblasti osobnej bezpečnosti seniorov.
v^ Realizácia vitrín prezentuj úcich históriu kapušianskeho futbalu.
^ Výstavba cyklochodníka - příprava projektovej dokumentácie.
v^ Zvýšenie pracovnej gramotnosti pře osoby bez vzdelania - plněné priebežne.

Diskusia k bodu:
Ing. Revay - som za to, aby edukatívne přednášky v oblasti mediálně] gramotnosti přeběhli aj
na pode ZŠ s MS Kapušany, žiaci sú mimoriadne ohrozenou skupinou pře danů problematiku.
Ing. Palovič - ak tu bude přítomný lektor, móže osvětová činnosť přeběhnut' aj na pode ZŠ
s MS Kapušany.
Ing. Havrillová -je to adresované aj ich rodičom. Navrhujem, aby lektor připravil přednášku
pre ciel'ovu skupinu detí/žiakov a tiež ich rodičov.
Mgr. Smetanková dávám do povedomia aktuálně výzvy grantového programu - sú vyhlášené 4
výzvy, kde móže byť využitý tzv. participatívny rozpočet - vyčleněná suma z rozpočtu PSK.
Dobrovol'nici sa tak móžu uchádzať o finančné prostriedky na verejnoprospešné práce.
Z mójho pohl'adu je to ušité pře mladých sportuj úcich, ktorí sa móžu zapojit' a uchádzať sa
o tieto granty. V roku 2022 Komisia kultury a sportu zařadila do plánu viacero podujatí
v závislosti od vývoja pandemickej situácie - KFD sa budu niesť v duchu 35. výročia FS
Kapušančan. V rámci podujatia chceme odprezentovať 5. výročie SZUS Kapušany, připravili
by smě oslavu 90. výročie futbalu a pod. Je potřebné hFadať vhodnú spoluprácu. Nové
informačně tabule umiestnené na hradnej cestě realizované v rámci projektu cezhraničnej
spolupráce Bohatier z Maglovca sú vel'mi pěkné graficky spracované, a preto navrhuj em, aby
smě zjednotili vizuál spomínaných tabúl' prezentuj úcich vývoj futbalu v obci.
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P. Havrillová - co sa týká oslavy 90. výročia fiitbalu v obci, málo by sa to uskutočniť
slávnostnejšou formou - poprosím členov Komisie sportu a mládeže o súčinnosť a spoluprácu.
Starostka obce - som za podujatia Den rodiny, Dětský tábor s dennou dochádzkou. Tak ako
bolo uvedené, všetko sa bude odvíjať v súvislosti s vývoj om aktuálnej pandemickej situácie.
Zastavím sa při osvetovej činnosti - navrhujem určit' zodpovednú osobu a zadefinovať přesný
datum. Aktivitu je potřebné odkonzultovať s riaditel'kou ZŠ s MS Kapušany. K témě
vytvorenie novej pracovnej skupiny - s využitím participatívneho rozpočtu: obec podpoří
vhodné aktivity. Inštalácia vitrín 90. výročie futbalu - navrhujem zjednotenie dizajnu podl'a
návrhu p. Smetankovej. Komisie, připadne pracovně skupiny, ktoré sa budu na přípravě oslav
podieFať, nech sa střetnu v mesiaci február a vypracujú konkrétny návrh, p. Havrillová móže
byť garantem celého projektu. Spomenutá aktivita výstavba cyklochodníka -je spracovaná
dokumentácia pře územně konáme, cákáme na stanoviska dotknutých orgánov.
Diskusia k témě bola ukončená, poslanci pristúpili k hlasovaniu.

• Uznesenieč. 12/2022
Obecné zastupitel'stvo v Kapušanoch schvaluje Akčný plán na rok 2022.
Hlasovanie poslancov:
ZA: 9 PROTI: O ZDRŽAL SA: O

Vyhlášená krátká přestávka. P. Hamarová opustila rokovanie OcZ. Pokračovanie v rokovaní
v čase 16:20 hod.

K bodu Pridelenie dotácií organizáciám z rozpočtu Obce Kapušany na rok 2022
Předkládá: Ing. Igor Revay, poslanec OcZ

Starostka obce - bola Vám zaslaná zápisnica zrokovania Komisie finančnej, rozpočtovej,
legislatívnej a správy majetku obce zo dna 17. Ol.2022, na ktorej bolí vyhodnotené poskytnuté
dotácie pře jednotlivé organizácie za rok 2021. Komisia tiež připravila návrh na pňdelenie
dotácií na rok 2022. Starostka obce odevzdala slovo předsedovi Komisie finančnej,
rozpočtovej, legislativně] a správy majetku obce Ing. Revayovi.
P. Revay: celková výška požadovaných finančných prostriedkov z rozpočtu obce pře jednotlivé
organizácie bola vo výške 3 l 890,00 EUR. Došlo k úpravě oproti požadovaným sumám, keďže
v rozpočte obce Kapušany pře rok 2022 je v položke příspěvky záujmovým organizáciám
vyčleněná výška finančných prostriedkov 23 000,00 EUR. Spolu bolo podaných 8 žiadostí od
7 subjektov. Na zasadnutie Komisie finančnej, rozpočtovej, legislatívnej a správy majetku obce
bolí přizváni aj zástupcovia iných komisií, snažili smě sa rozdělit' finančně prostriedky co
najlepšie anajspravodlivejšie. Ide o spoločný návrh zúčastněných členov v zložení: Ing. Revay,
Ing. Slavik, Ing. Marcinova, Ing. Bohatá, Mgr. Smetanková, Ing. Hamarová, PhD., poslanci
OcZ sa móžu k návrhu vyjádřit'. Předkládaný návrh:

ZiadateP Požadovaná
dotácia

Návrh na pridelenie
finančných

prostriedkov
US SČK - miestny spolok SČK l 100,00 EUR l 100,00 EUR
FS Kapušančan 3 000,00 EUR 3 000,00 EUR
OŠK Kapušany 6 600,00 EUR 6 450,00 EUR
MFC Kapušany 5 900,00 EUR l 500,00 EUR
DZH Kapušany 2 350,00 EUR 2 150,00 EUR
Farnost' sv. Martina Kapušany l 700,00 EUR l 600,00 EUR
Kapušany pře všetkých, n.o. 3 000,00 EUR 2 400,00 EUR
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MS8 Kapušanske richtaroše 2 150,00 EUR l 000,00 EUR
Cirkevný zboř ALELUJA l 000,00 EUR l 000,00 EUR
Klub seniorov l 500,00 EUR l 500,00 EUR
Spevácka skupina Gloria 2 500,00 EUR l 000,00 EUR
Mgr. Jana Tomko Ferenčíková l 000,00 EUR 300,00 EUR
SPOLU 23 000,00 EUR

Diskusia k bodu:

P. Petrovský - mám pripomienku k požadovanej dotácii pre MFC Kapušany. Podl'a mójho
názoru je požadovaná suma neúměrná. Při žiadostiach CVČ (centra vol'neho času) eviduje obec
okrem iných žiadostí aj žiadosť CVC Chrobák Beniakovce, ktoré zastřešuje 19 dětí s trvalým
pobytom na území obce Kapušany, ktoré navštevujú futbalový krúžok. Sú to děti, ktoré vyvíjajú
činnost' v rámci MFC Kapušany. Z rozpočtu obce tak budu žiadateFovi MFC přidělené finančné
prostriedky 3 krát z jednoho zdroj a - děti združené pod CVC zfutbalového krúžku, letný
futbalový kemp a dotácia pře MFC Kapušany. Voči ostatným organizáciám to nieje fér, keďže
ide z vel'kej časti o tie isté osoby. Nebol futbalový krúžok vedený aj v rámci ZS s MS
Kapušany? Starostka obce - v tomto sk. roku krúžok v rámci ZS s MS Kapušany nebol
otvorený, ale pripomienka p. Petrovského je opodstatněná. Prosím přítomných
poslancov, aby sa k témě vyjádřili:
P. Namešpetra - mohli by smě vypustit' dotáciu pře letný futbalový kemp 50,00 EUR na dieťa,
aby neboli finančně prostriedky přidělené pře rovnaké děti aj v rámci činnosti CVČ Chrobák,
a aj pre letný futbalový kemp. P. Revay - nemusí ísť o rovnaké děti s trvalým pobytem
vKapušanoch, vhodnejšie by bolo znížiť dotáciu pre MFC. P. Maňkoš - obec přispěje na
činnost' MFC Kapušany dotáciou v objeme 1/2 finančných prostriedkov schválených pře celkovú
činnost' OSK. Starostka obce - okrem návrhu pře výšku dotácie určenej MFC Kapušany
súhlasíte so stanoviskom komisie? Třeba sa zhodnúť, akou sumou přispějeme pre MFC. P.
Havrillová - na futbalový kemp by smě malí prispieť, ale možno by bolo dobré, vymedziť
celkový balík - max. výšku sumy na letný fiitbalový kemp a neprispievať 50,00 EUR na dieťa
ako v minulosti. P. Bohatá - mali by smě vynechat' l zdroj, ktorý MFC požaduje. Obec MFC
udel'uje finančně prostriedky z 3 zdrojov apožiadavky p. Masmu sú nereálné. Nech hl'ada aj
iné možnosti financovania činnosti MFC Kapušany a uchádza sa napr. o štátnu dotáciu v oblasti
sportu. P. Smetanková - MFC by som dotáciu ponechala. Vypusťme príspevok na fi.itbalový
kemp, v priebehu roka móže MFC Kapušany žiadať o mimoriadnu dotáciu. Do výšky 500,00
EUR ju móže udělit' starosta obce bez súhlasu OcZ. Po krátkej diskusii sa přítomní zhodli na
předložení pozmeňujúceho návrhu:

Pozmeňujúci návrh Ing. Revay - přidělit' ziadatel'ovi MFC Kapušany dotáciu vo výške
l 000,00 EUR, upravit' přidělené dotácie oproti předkládanému návrhu Komisie finančnej,
rozpočtové], legislativně] a správy majetku obce takto:

Ziadateť Póvodný návrh Pozměňuj úci návrh na
pridelenie fínančných

prostriedkov
US SČK - miestny spolek SČK l 100,00 EUR l 100,00 EUR
FS Kapušančan 3 000,00 EUR 3 000,00 EUR
OSK Kapušany 6 450,00 EUR 6 450,00 EUR
MFC Kapušany l 500,00 EUR l 000,00 EUR
DZH Kapušany 2 150,00 EUR 2 150,00 EUR
Farnost' sv. Martina Kapušany l 600,00 EUR l 700,00 EUR
Kapušany pře všetkých, n.o. 2 400,00 EUR 2 800,00 EUR
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MSS Kapušanske richtaroše l 000,00 EUR l 000,00 EUR
Cirkevný zboř ALELUJA l 000,00 EUR l 000,00 EUR
Klub seniorov l 500,00 EUR l 500,00 EUR
Spevácka skupina Gloria l 000,00 EUR l 000,00 EUR
Mgr. Jana Tomko Ferenčíková 300,00 EUR 300,00 EUR
SPOLU 23 000,00 EUR

Hlasovanie o návrhu:
ZA: 8 PROTI: O

Uznesenieč. 13/2022

ZDRŽAL SA: O

Obecné zastupitel'stvo v Kapušanoch schvaluje:
• FS Kapušančan dotáciu z rozpočtu Obce Kapušany pře rok 2022 vo výške 3 000,00 €

Mládežnické futbalové centrum Kapušany dotáciu z rozpočtu Obce Kapušany pře rok 2022
vo výške l 000,00 €
Slovenský Červený kříž, Územný spolek Prešov dotáciu z rozpočtu Obce Kapušany pře rok
2022 vo výške l 100,00 €

• OSK Kapušany dotáciu z rozpočtu Obce Kapušany pře rok 2022 vo výške 6 450,00 €
• Římskokatolická farnost' sv. Martina Kapušany dotáciu z rozpočtu Obce Kapušany pře rok

2022 vo výške l 700,00 €

Kapušany pře všetkých, n.o. celkovú dotáciu z rozpočtu Obce Kapušany pře rok 2022 vo
výške 7 600,00 €, z toho ziadatel'om:

Kapušany pře všetkých, n.o 2 800,00 €
Cirkevný spevácky zboř ALELUJA v Kapušanoch vo výške l 000,00 €
Klub seniorov Kapušany vo výške l 500,00 €
MS S Kapušanske richtaroše vo výške l 000,00 €
MSS GLORIA vo výške l 000,00 €
Mgr. Jana Tomko Ferenčíková vo výške 300,00 €

Mládežnické futbalové centrum Kapušany - futbalový kemp z rozpočtu obce Kapušany
(rozpočtový účet CVČ) pře rok 2022 vo yýške 50,00 €/dieťa.

Hlasovanie poslancov:

ZA: 6 PROTI: O ZDRZAL SA: 2, Maňkoš, Smetanková

K bodu Návrh investičnych akcií na rok 2022
Předkládá: RNDr. Slávka Guteková, starostka obce

Starostka obce informovala, že v schválenom dokumente Rozpočet Obce Kapušany na rok
2022 je v časti kapitálové výdavky v položke Investície a rekonštrukcie budov a veřejných
priestranstiev v obci suma 178521,82 EUR. Obec podala žiadosť o nenávratný finančný
příspěvek Modemizácia kulturného domu v Kapušanoch. Střecha budovy kulturného domu nie
je vo vyhovujúcom stave, bol oslovený projektant, ktorý vypracoval předběžný rozpočet na
realizáciu opravy střechy kulturného domu. Pojde o sumu cca 110 000,00 EUR. Táto suma nie
je súčasťou výzvy, a přelo v případe, že žiadosť bude schválená, rekonštrukciu střechy budovy
kulturného domu budeme musieť financovat' z rozpočtu obce.

Sú spracované niektoré projektové dokumentácie súvisiace s investičnými akciami na rok
2022. OŠK podalo žiadosť v programe „EURÁ zEURA" - VsFZ - Východoslovenský
futbalový zvaž s názvem projektu Rekonštrukcia šatní a hygienických zariadení na futbalovom
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ihrisku vKapušanoch. Od projektu sa očakáva zlepšeme hygienických a estetických
parametrov 2 šatní a sprch, ako aj vonkajšieho vzhl'adu budovy. Požadovaná šumaje 20 190,00
EUR, výška spolufinancovaniaje 25 % - 6 731,00 EUR. Starostka vtejto súvislosti položila
otázku předsedovi OŠK p. Bohatovi, či disponuje OŠK finančnými prostriedkami na
spolufínancovanie v případe, že projekt bude úspěšný? Ing. Bohatá - ano, máme vol'ne zdroje,
ale je potřebné dovybavenie nad rámec dotácie. OSK sa na spolufinancovaní vie podiel'af vo
výške cca l 500,00 EUR - l 700,00 EUR. Pokračovala starostka obce - dávám tiež do
pozornosti havarijný stav miestnej komunikácie úl. Cintorínska ajej zlý technický stav po
realizácii výstavby kanalizácie.

l. Starostka odevzdala slovo Ing. Palovičovi, ktorý prostredníctvom videotechniky
oboznámil přítomných s návrhom investičných akcií na rok 2022. Konstatoval, že při
spracovaní materiálu bolí zohl'adnene jednotlivé položky kapitálových výdavkov
v rámci Rozpočtu Obce Kapušany na rok 2022, s kterými obec reálné disponuje. Ide
napr. o výdavky na projektovú dokumentáciu pře stavebné povolenie - intenzifikácia
ČOV vo výške 11 400,00 EUR, vypracovanie projektových dokumentácií - cyklotrasy
vo výške 20 000,00 EUR a pod. Obec sa bude uchádzať v rámci aktuálnych výziev
o získanie finančných prostriedkov aj z iných zdroj ov, potřebné je stanovit' si prioritné
investície. Získali smě finančně prostriedky aj z iných zdrojov - Slovnaft, a.s. přispěl
na investíciu Rekonštrukcia cesty úl. TopoFová sumou 15 00,00 EUR. Obec má záměr
pokračovat' aj vo výstavbě chodníka úl. Železničná II. etapa, zatial' sa nám nepodařilo
dohodnut' p. Kačmárom na vysporiadaní pozemku v jeho vlastníctve, aby obec
nemusela pristúpiť k změně projektovej dokumentácie (co by prinieslo ďalšie finančné
náklady). Doplnila starostka obce - musí přeběhnut' územně konanie a stavebné
konáme k tejto stavbě.

P. Palo vič následné přítomných detailně informoval o navrhovaných
investičných akciách na nový rok 2022. Starostka obce vyzvala poslancov, aby
jednotlivo zadefinovali prioritně akcie, ktoré obec v rámci svojich finančných možností
móže v roku 2022 realizovat'.

O slovo sa přihlásil poslanec p. Maňkoš, ktorý požiadal o doplnenie investície
osadenia ochrarmého zábradlia úl. Prešovská pozdlž cesty 1/18 směr kpriechodu pře
chodcov (žiadosť podal v roku 2021). Ing. Revay - připomínám aj možnost' aktívneho
výběru 2 % z daní z príjmov fyzických a právnických osob pře organizácie pósobiace v
rámci obce. Doplnila p. Smetanková, že při tvorbě výzvy na príspevok 2 % z dane
z příjmu je dobré definovat' konkrétny záměr využitia finančných prostriedkov, aby to
bolo pre darujúcich motivačné. Reagovala p. Havrillová, ktorá navrhla uveřejnit' na
intemetovej stránke obce editovatel'nu žiadosť na poukázanie 2 % z dane z příjmu,
doplnil p. Bohatá, ktorý navrhol propagovať všetky subjekty, ktoré pósobia v obci
Kapušany a uchádzajú sa o darovanie 2 % z dane z príjmov.

Vyjadrenia poslancov OcZ a starostky obce k prioritným investičným akciám obce Kapušany
na rok 2022:

l. Starostka obce: moje priority sú vybudovanie chodníka úl. Zelezničná II. etapa,
rekonštrukcia priekopového rigolu + spatná klapka při rodinnom dome p. Semana úl.
Nová štvrt', LED osvětleme Kostola sv. Martina v Kapušanoch, rekonštrukcia úl.
Topol'ova, nasvetlenie priechodu pre chodcov při dennom centre úl. Hlavná,
rekonštrukcia úl. Cintorínska v případe, že obec získá finančné prostriedky z fondov,
alebo z grantov a projektov.

2. Ing. Bohatá - prioritou je stavba Sportový areál v Parku sv. Cyrila a Metoda
s rozpočtom 44 000,00 EUR. Věřím, že investícia bude financovaná z extemých
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projektových zdrojov a obec sa bude podieFať na jej spolufinancovaní vo výške 30 %.
Podpomjem vybudovanie spátnej klapky při rodinnom dome p. Semana úl. Nová štvrt'
a vybudovanie chodníkov v Parku sv. Cyrila a Metoda a ich osvetlenia.

3. P. Namešpetra - rekonštrukcia priekopového rigolu + spatná klapka při rodinnom dome
p. Semana úl. Nová štvrt', rekonštrukcia úl. Topol'ova a vybudovanie chodníka úl.
Zelezničná II. etapa.

4. RNDr. Petrovský: rekonštrukcia úl. TopoPová, vybudovanie ihriska v Parku sv. Cyrila
a Metoda v případe, že budu použité finančně prostriedky z externých zdroj ov (úspěšný
projekt) a vybudovanie chodníka úl. Zelezničná II. etapa. Ak bude projekt na
rekonštmkciu kulturného domu úspěšný, tak podporuj em rekonštrukciu střechy, ktorá
by malá byť uprednostnená.

5. Ing. Havrillová - rada by som poukázala na možnost' přesunu finančných prostriedkov
zrezervného fondu obce, čím by smě malí kdispozícii váčší obnos finančných
prostriedkov na investičně aktivity v roku 2022. V rezervnom fonde deklarujeme za rok
2020 sumu 347 666,00 EUR. Rozpočtovým opatřením č. 6/2021 obce Kapušany smě
z tejto sumy vyčrpali 262 000,00 EUR. PoužitePný zostatok na rezervnom fonde by mál
byť 85 666,00 EUR. Reagoval hlavný kontrolor: tvorbu rezervného fondu ukládá zákon
č. 583/2004 Z.z o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o změně a doplnění
niektorých zákonov v znění neskorších predpisov. Finančně prostriedky z rezervného
fondu nemusia ísť len na investície. Ide o zdroj financovania obce. Pokračovala p.
Havrillová: moje priority sú vybude vanie ihriska v Parku sv. Cyrila a Metoda,
vybudovanie spátnej klapky při rodinnom dome p. Semana úl. Nová štvrt', rekonštrukcia
úl. Topol'ova, oprava sociálnych zariadení při obradnej miestnosti OcU Kapušany,
rekonštrukcia úl. Topol'ova, legalizácia osvetlenia NKP Kapušiansky hrad a revízia
tohto osvetlenia. Úl. Zelezničnáje vstupnou bránou do obce pře turistov, ktorí využívajú
vlakovú železničnú dopravu - podporujem aj rekonštrukciu tejto komunikácie.
V neposlednom radě som za opravu střechy kulturného domu v případe, že podaný
projekt Modernizácia kulturného domu v Kapušanoch bude úspěšný. Oprava střechy
kulturného domu sa bude mócť realizovat' iba prostredníctvom čerpania bankového
úvěru.

6. Ing. Revay - nasvetlenie priechodu pre chodcov při dennom centre úl. Hlavná,
rekonštrukcia úl. Topol'ova. Při tejto stavbě navrhuj em, aby bola realizovaná aj
pokládka asfaltového koberca v lokalitě pod Kapušianskym hradom. Cesta k uliciam
Sevemá a Urbárska, ako aj úl. Lesná sú zrekonstruované, priestor před parkoviskom při
rodinnom dome p. Gazdačka je ale značné zdevastovaný. Keď sa bude realizovat'
asfaltovanie úl. Topol'ova a technika bude k dispozícii, móže sa zrekonštruovať aj táto
časť miestnej komunikácie. Som aj za LED osvětleme kostola, tu dávám do pozornosti
prevent' so správcom Farnosti sv. Martina v Kapušanoch možnost' spolufinancovania.
Súhlasím s vybudováním spátnej klapky při rodinnom dome p. Semana úl. Nová štvrt',
podporuj em investíciu oprava sociálny ch zariadení při obradnej miestnosti OcU
Kapušany, vybudovanie chodníka úl. Zelezničná II. etapa a podporuj em vybude vanie
ihriska v Parku sv. Cyrila a Metoda v případe, že budu použité finančně prostriedky
z extemých zdrojov (úspěšný projekt).

7. Mgr. Smetanková: vybudovanie kanalizácie úl. Hlavná v neukončených častiach,
vybudovanie chodníka úl. Zelezničná II. etapa, súhlasím s vybudováním spátnej klapky
při rodinnom dome p. Semana úl. Nová štvrt' a som za rekonštmkciu úl. Topol'ova.

8. Ing. Maňkoš: rekonštrukcia úl. Topol'ova, osadenie ochranného zábradlia úl. Prešovská,
postupná výměna veřejného osvetlenia za LED technológiu.

9. Ing. Palovič: vybudovanie spátnej klapky při rodiimom dome p. Semana úl. Nová štvrt'
a som za rekonštrukciu úl. TopoPová, podporuj em vybudovanie ihriska v Parku sv.
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Cyrila a Metoda v případe, že budu použité finančně prostriedky z extemých zdroj ov
(úspěšný projekt) a věřím, že sa nám podaří zrealizovat' vybudovanie chodníka úl.
Železničná II. etapa.

Starostka - ďakujem přítomným za vyjádřeme svojho názoru, bude spracovaný plán
investičných akcií obce na rok 2022 v súlade s vybranými investíciami. Svoje aktivity
zameriame na schválené investície, ktorým podriadime aj spracovávanie ďalších súvisiacich
dokumentov. Bolo tu už spomenuté osvětleme NKP Kapušany hrad. Osvětleme hradu bolo
realizované bez stavebného povolenia, je potřebné vykonat' revíziu káblových rozvodov
osvetlenia. V bode Rózne Vás budem dókladnejšie informovať o tejto problematike.

Diskusia k témě:
P. Revay - vo váčšine prípadov smě sa zhodli na realizácii rekonštrukcie úl. Topol'ova. Ak sa
musí cenová ponuka na stavbu aktualizovat', navrhuj em zahrnut' do rozpočtu aj asfaltovanie
časti miestnej komunikácie za mostom pod Kapušianskym hradom.
Diskusia bola ukončená, poslanci pristúpili k hlasovaniu.

• Uznesenieč. 14/2022

Obecné zastupitel'stvo v Kapušanoch berle na vedomie Návrh investičných akcií na rok 2022.

Hlasovanie poslancov:
ZA: 8 PROTI: O ZDRŽAL SA: O

K bodu 15 Návrh na udelenie vereiného ocenenia Ceny obce
Předkládá: RNDr. Slávka Guteková, starostka obce

Starostka obce: doručený bol l návrh od kronikárky obce p. Magdalény Trenčanskej - návrh na
udelenie ocenenia v súlade so Štatútom udel'ovania ocenění obce Kapušany in memoriam pre
Ing. Jána Slavika, DrSc. Podl'a statutu sa návrhy na veřejné ocenenia predkladajú do 30. 06.
běžného roka, přelo počkáme, či prídu este nové návrhy do tohto termínu. Ocenenie Cena obce
Kapušany pre p. Slavika bude udělená v súlade so Štatútom udel'ovania ocenění obce
Kapušany, článek 5 bod 6/Cenu obce udel'uje obecné zastupitel'stvo obce Kapušany svojím
uznesením na základe návrhu obecnej rady a starostu obce. V súlade s aktuálnymi
protiepidemiologickými opatreniami bude navrhnutý spósob a termín udelenia ocenenia.
Diskusia k témě neprebehla, poslanci pristúpili k hlasovaniu za návrh.

• Uznesenieč. 15/2022

Obecné zastupiteFstvo v Kapušanoch súhlasí v súlade so Štatútom udeFovania ocenění obce
Kapušany s udělením veřejného ocenenia Cena obce Kapušany in memoriam pre Ing. Jána
Slavika, DrSc.

Hlasovanie poslancov:
ZA: 8 PROTI: O ZDRŽAL SA: O
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K bodu Ziadosti

a) Ziadosť o čiastkovú změnu Uzemného plánu obce Kapušany, pozemok parcela
KN C c. 1566/2 a 1566/3, k.ú. Kapušany
Předkládá: Ing. Ján Antal, referent Spoločného obecného úřadu v Kapušanoch

Starostka obce - žiadosť stavebníkov Kataríny a Stanislava Kostelníkoyých bola doručená 18.
Ol. 2022. Stavebníci žiadajú o změnu funkčnej plochy vUzemnom pláne obce Kapušany.
Spoločným obecným úřadem v Kapušanoch bol začatý proces územného konania a vydania
stavebného povolenia pre výstavbu rodinného domu. Zistilo sa, že předmětné parcely KN C č.
1566/2 a 1566/3 sú podl'a platného ÚP obce vedené ako záhrady. Stavebníci preto žiadajú obec
o změnu týchto pozemkov na funkčnú plochu pozemkov a rodinných domov, co sa móže
realizovat' prostredníctvom změny Uzemného plánu obce Kapušany. Súvisiace náklady na
realizáciu celého procesu si budu hradit' stavebníci vplnej výške. Keďže obec vstúpi do
platného dokumentu Uzemného plánu obce Kapušany, změny a doplňky č. 4/2019, pojde o celý
proces predkladania, zverejňovania a schval'ovania dokumentu/Uzemný plán obce Kapušany,
změny a doplňky č. 5/2022. Proces bude trvat' niekol'ko mesiacov. Diskusia k témě neprebehla,
poslanci pristúpili k hlasovaniu.
• Uznesenieč. 16/2022

Obecné zastupitel'stvo v Kapušanoch:
a) na základe žiadosti Kataríny Kostelníkovej a Stanislava Kostelníka, Záborská 161/9,

Dulova Ves, súhlasí so změnou územného plánu obce Kapušany - změna funkčnej
plochy záhrady na fiinkčnú plochu pozemky a objekty rodinných domov na parcelách
č. 1566/2 a č. 1566/3 s podmienkou, že náklady na vyššie uvedenu změnu uhradí v plnej
výške žiadatel'.

Hlasovanie poslancov:
ZA: 8 PROTI: O ZDRŽAL SA: O

b) Žiadosť o predÍženie platností nájomnei zmluw v 18 b.i.
Předkládá: Bc. Iveta Vojteková, referát sociálně] práce

Starostka obce - predkladatel'ka předložila potřebné podklady, žiadateFka spina kritéria a byt
móže byť přidělený. Diskusia k témě neprebehla, poslanci pristúpili k hlasovaniu.

• Uznesenie č. 17/2022

Obecné zastupitel'stvo v Kapušanoch á'u/?/a5'í s predlžením platnosti nájomnej zmluvy
v 18 b.j. v obci Kapušany na dobu urcitú 3 roky s možnosťou opakovaného predlženia zmluvy
o nájme bytu pře pani Mariu Eliášovu od Ol. 02. 2022 do 31.Ol.2025.

Hlasovanie poslancov:
ZA: 8 PROTI: O ZDRŽAL SA: O

c) Ziadosť o odpustenie nájmu v kultúrnom dome počas zah^orenia prevádzky
Předkládá: Předkládá: Ing. Milan Maňkoš
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Ing. Ma&koš opustil rokovanie v čase 18:08 hod.

Starostka obce - žiadosť nájomca Ing. Maftkoš adresoval obci 14. l. 2022. Prevádzka
Reštaurácia Legenda Kapušany bola z dovedu pandémie CO VID-19 v termíne od 25.11.2021
do 02.01.2022 zatvářena. Aktuálně Ministerstvo hospodárstva SR zveřejnilo výzvu na
predkladanie žiadostí za obdobie 3. vlny pandémie. Podáváme žiadostí o Dotáciu na úhradu
nájemného je možné podávat' najneskór do 28. 02. 2022. Ziadatel'om musí byť obec ako
prenajímateF, nájomcovi móže obec schválit' 50 % ul'avu na nájomnom. Diskusia k témě
neprebehla, poslanci pristúpili k hlasovaniu.

• Uznesenieč. 18/2022

Obecné zastupitel'stvo v Kapušanoch schvaluje žiadosť Ing. Milana Maňkoša, Ardova Yi, 082
12 Kapušany, IČO: 43206034 o zníženie nájmu v priestoroch kulturného domu počas trvania
pandémie CO VID-19 takto:

za obdobie december 2021 bude platba nájomného za priestory (nie energie)
o 50% ponížená, z dóvodu, že prevádzka Legenda reštaurácia bola v mesiaci
december 2021 v termíne od Ol. 12. 2021 do 31. 12. 2021 zatvářena.

Klaso vanie po slánce v:
ZA: 7 PROTI: O ZDRŽAL SA: O

d) Ziadosť o pridelenie názvu pře novů skolaudovanú ulicu

Starostka obce - žiadosť bola stavebníkmi Ingrid Fedorčákovu Sivuličovou aMiloslavom
Fedorčákom domčená v súvislosti s podávanou žiadosťou o pridelenie súpisného
a orientačného čísla k skolaudovanej novostavbě rodinného domu. Vstup k rodinnému domu je
z úl. Nová štvrt', přístupová cesta vedie aj k ďalším parcelám (3). Postupovať je potřebné
v súlade s platným VZN obce Kapušany č. 3/2003 o označovaní ulic a priestranstiev ďalšími
orientačnými údajmi, označovaní stavieb číslami a v súlade s platnou legislativou. Členovia
obecnej rady upozornili na skutočnosť, že přístupová cesta bola vybudovaná stavebníkmi vo
vlastnej režii a ide o súkromné vlastníctvo aodpomčalo realizovat' podrobnejšiu analýzu
v spolupráci s referentem Společného obecného úřadu v Kapušanoch z do vodu, že sa nejedná
o obecnú komunikáciu.
Diskusia k témě neprebehla, poslanci pristúpili k hlasovaniu.

• Uznesenie č. 19/2022

Obecné zastupitel'stvo v Kapušanoch berie na vedomie žiadosť o pridelenie názvu pře
novů skolaudovanú ulicu.

Hlasovanie poslancov:
ZA: 8 PROTI: O ZDRŽAL SA: O

K bodu Rózne

K bodu přítomných informovala starostka obce:
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> Obyvatelia BNŠ májů vysporiadané všetky nedoplatky na nájomnom a na energiách, a
všetci májů zakúpenú smetnu nádobu na komunálny odpad, splátkový kalendář
doplácajú 3 nájomcovia. Od 11. l. 2022 nastúpil v rámci projektu Terénna sociálna
práca a terénna práca v obciach s prítomnosťou marginalizovaných rómských komunit
II. (Úřad splnomocnenca vlády SR pře rómské komunity, Ministerstvo vnútra
Slovenskej republiky) Mgr. Ladislav Godla, nový terénny sociálny pracovník. Vo věci
predchádzaniu vzniku nedoplatkov na elektrické] energii obyvatel'ov BNŠ sa obec
vminulom období zaoberala možnosťou zakúpenia dobij atel'nych kariet na odběr
elektrickej energie pre obyvatel'ov BNŠ. Bola aktualizovaná cenová ponuka na
zakúpenie týchto kariet, 5. l. 2022 sa uskutočnilo stretnutie sp. Vyšňovským (VŠE,
a.s.), ktorý spracoval finančnú analýzu projektu - celkové vstupné náklady na realizáciu
po aktualizácii predstavujú 8 500,00 EUR bez DPH (10200,00 EUR s DPH). Na
základe tejto analýzy smě vyhodnotili projekt ako neefektívny ainvestícia nebála
zahrnutá do Plánu investičných akcií obce Kapušany na rok 2022.

> Dochádza k úpravě času a dní osvetlenia NKP Kapušiansky hrad. V súlade s
rozhodnutím Okresného úřadu Prešov z roku 2016 má obec poviimosť Štátnej ochraně
přírody Prešov vopred nahlásit' termíny osvetlenia hradu. Bol spracovaný časový
harmonogram osvetlenia Kapušianskeho hradu na rok 2022, který schval'ovaci orgán
odsúhlasil. Kapušiansky hrad bude osvětlený následovně:

> počas zimného obdobia l. november - 28. február počas víkendov a statných
sviatkov 24. - 16. 12., 01. 01., 06. Ol. v čase od 17:00 hod. do 20:00 hod.

> marce - 31. október počas statných sviatkov a významných dní v čase od 20:00 hod.
do 22:00 hod./19:00 hod. do 21:00 hod. (podl'a světelných podmienok)

> počas statných sviatkov 15. 04. - 18. 04. 2022, 01. 05. 2022, 08. 05. 2022, 05. 07.
2022,29.08.2022,01. 09.2022 a 15. 09. 2022

> víkend počas trvania Kapušianskych folklórnych dní (jun) v čase od 20:00 hod. do
22:00 hod.

> v den konania akcií na Kapušianskom hrade, na ktoré je povolená platná výnimka
na základe rozhodnutia Okresného úřadu Prešov v čase od 20:00 hod. do 22:00 hod.

> V obci máme este l NKP (národnú kultúmu pamiatku) - Kostol sv. Martina
v Kapušanoch, ktorý smě v poslednom období po dlhých rokoch opátovne osvětlili.
Investičná akcia osvětleme Kostola sv. Martina vKapušanoch bola spracovaná na
základe cenovej ponuky na realizáciu výměny LED reflektorov osvetlenia kostola. Aj
táto NKP si zaslúži, aby bola osvětlená.

> 12. Ol. 2022 zasadala Komisia kultury a školstva vo věci plánu kulturných podujatí na
rok 2022. Naplánované sú viaceré aktivity, všetko závisí od vývoj a pandemickej
situácie v súvislosti s ochorením COVID-19. Plán kulturných podujatí Obce Kapušany
na rok 2022 bude zveřejněný na www.kapusany.sk a na úradnej tabuli.

> V súvislosti so zamestnancami školstva a zamestnancami OcU platí, že musia mať
vyplatené jednorázové odměny najneskór do konca juna 2022, ide o originálně
kompetencie.

> 21. Ol. 2022 sa uskutečnilo zasadnutie starostov členských obcí združených
v Spoločnom obecnom úřade v Kapušanoch. Rozpočet na chod úřadu na rok 2021 bol
schválený vo výške 26 372,84 EUR, tento rozpočet bol překročený o 3 564,14 EUR.
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Návrh finančných prostriedkov na chod Společného obecného úřadu Kapušany pře rok
2022 je stanovený na sumu 31 492,00 EUR. Zmluva o zriadení Spoločného obecného
úřadu Kapušany v či. 4, bod 6 definuje, ako postupovat' v případe schodku rozpočtu
Spoločného obecného úřadu. Celkový počet obyvatel'ov združených obcí Spoločného
obecného úřadu je 8 281 obyvatel'ov. Schodok vo výške 3 564,14 EUR sa vydělil
celkovým počtom obyvatel'ov 8 281 a zadefmoval sa jednotný koeficient na výpočet
vyúčtovania. Koeficient sa násobil poctám obyvatel'om danej obce, vyúčtovanie už bolo
obciam zaslané a členské obce ho akceptovali. Zo statného rozpočtu nedostáváme
dostatok finančných prostriedkov na chod Spoločného obecného úřadu v Kapušanoch,
v rámci schodku v hospodaření za rok 2021 obec Kapušany dopláca sumu 968,00 EUR.

> Starostka obce poďakovala p. M. Bohatovi za iniciativu, realizáciu a údržbu Padovej
plochy v Parku sv. Cyrila a Metoda. P. Bohatá konstatoval, že vďaka patří všetkým,
ktorí sa na realizácii a prevádzkovaní 1'adovej plochy podiel'ali, predovšetkým členom
hokejového klubu při OŠK Kapušany.

> Starostka obce pročítala stanovisko ZSR, a.s. k frekventované využívanému přechodu
cez železničnú trať při futbalovom ihrisku. Stanovisko ZSR, a. s. je jasné, jedná sa
o nelegálny přechod, ktorý ohrožuje zdravie a bezpečnost' ako cestuj úcich, tak aj
chodcov. P. Smetanková sa v tejto súvislosti informovala, či by sa v rámci skultúmenia
lokality dali odstranit' betonové zátarasy. Starostka obce - nemáme vědomost', kto ich
osadil. Požiadame ZSR, a.s. o stanovisko vo věci odstránenia týchto zátaras.

> Oblast' odpadového hospodárstva - posúvame sa aj v tejto oblasti, počet vývozov
vel'kokapacitnych kontajnerov vyvázaných (VKK) zo zberného miesta a z cintorína
klesol takto: 2018 (30 vývozov), rok 2019 (28 vývozov), 2020 (19 vývozov), 2021 (17
vývozov). Celková došlo k úspore fmančných prostriedkov vynakládaných na vývoz
VKK.

> Na pode obce sa uskutočnilo pracovně stretnutie za účasti projektantov spoločnosti
ISPO a SUC PSK. Bola představená studia obchvatu, ktorý bude trasovaný cez obec
v rámci stavby R4 - Sevemý obchvat. Všetko je v stádiu příprav, obec móže zaslat'
svoje pripomienky a návrhy pře projektanta. Trasu obchvatu je nevyhnutné riešiť
v súvislosti s celkovou stavbou R4.
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K bodu Závěr
Starostka obce poďakovala přítomným za účast' a v čase 19:00 hod. ukončila rokovanie OcZ.
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